

Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-11-18 kl.18.30 Teams

Närvarande: Örjan Eriksson, Johan Garli, Mia Strömstedt, Per-Erik Norback,

Jenny Lindström, Gunn-Marie Solander, Annica Billberg, Olle Gavelin, Ulf Jernström.

Ej närvarande: Anders Andersson, Stig-Roland Bohman, Kurt Ehlin, Ludvig Bergström, Elias Westberg.

1. Ordförande Örjan öppnade mötet
2. Dagordningen godkändes och lades till handlingarna.
3. Föregående protokoll 251021 godkänt!

Kvarstående punkter

Per-Erik & Örjan ska skissa fram ett förslag på text till 25:an och dokument om utbildning och äska pengar till nästa möte. Till nästa möte!

Medlemsbrev? Till nästa möte
4. Ekonomi, ser bra ut!
5. Hemsida/sociala medier rullar på, foton ska in på hemsidan ifrån konferensen och galan, samma med sociala medier.
6. Uppdrag ungdom, ett nytt namn på en driven ungdom ska kollas upp,

Träff för ungdomar i Västernorrland ska Annica åka på.
7. Arrangörer Inget nytt, brevet från SGA i RY
8. Konferensen gick bra, dåligt med personal på Folkets Hus, SGAerna fick inte den tid dom skulle ha! Annica var superbra som moderator!

Galan gick bra! Några bortfall. Resultatet ser bra ut.

Datum för galan blir lördag V.45 2026! Beslut, Ja vi kör på det.

Nytt förtroende Konferens/galagruppen bestående av Per-Erik, Jenny, Annica & Mia? Beslut ja och 1 ny, Melinda Westberg.
9. Förbundet, förbundsgalan är i Örebro 2026, det kommer inbjudan!

Distrikts dialogen har dragit i gång igen, vi får kallelse. Vaccinera din klubb är en skrivelse från generalsekreteraren som Mia vidarebefordrar till klubbarna!

10. RF-Sisu 261127 ska Ulf på möte för Jämtland. Vi hyllar Svante för sin insats på konferensen om motioner, han var superbra! Annica har tackat han!

Inget speciellt från Västernorrland!
11. Utbildning RaceController i folkrace utbildning kan bli i slutet av januari, återkommer med plats! Tekniker kurs i C-B och B-A i april, plats Sundsvall!

Tävlingslednings kurs kommer datum senare, svårt att hitta utbildare. Folkrace utskottet kommer hålla vagnsboksutfärdkurs, plats och datum kommer.
12. Rapport från SGAer, en enbart SGA träff med styrelsen men med fokus på SGAerna, kolla av arbetsbeskrivningen? Utskotten? Hur mår dom? Utbildningar? Hur får vi fler å nya? 1:a träff i januari.
13. Övriga frågor, Årsmöte MNB blir den 22/2 2026 kl. 13,00, Hotell Hammarstrand.

Mia bokar lokal med fika, Meddelar förbundet.

En skrivelse från SGA Rally har mejlats till styrelsen.

Ett arbetsutskott bestående av Ordförande, Viceordförande, tillståndsgivare och arrangörs representant ska ha ett möte och presentera ett förslag till svar vid nästa styrelsemöte!

Mia ska kalla till möte för lathunds skrivning av vad klubbarna ska göra för att få ett tillstånd, till detta möte kallas tillståndsgivare, ordförande och Viceordförande, detta möte ska vara innan mötet om skrivelsen.
14. Nästa möte 18/12 kl.18,30 Teams
15. Ordförande avslutande mötet.

Örjan Eriksson

Ordförande

Mia Strömstedt

Sekreterare